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PROTOKOLL NR 3/2006 
från sammanträde i Lokala handikapprådet i Spånga-Tensta 2006-04-05 
 
Justerat den 12 april 2006 
 
 
 
Lars Eriksson  Eva Nilsson 
 
 
Närvarande: Lars Eriksson, IFS, ordförande 
                      Eva Nilsson, DHR, vice ordförande 

Delzar Abdulkarim, SRF  
Leif Ejderhamn, FUB Stockholm 
Annika Wedin, SDF 
Leif Hagstrand, projektledare på barn- och ungdomsavdelningen 
Ann-Margret Lindström, sekreterare 

Förhinder: Ulla Hammar, R 
Lena Spanó, Strokeföreningen i Stockholms län 

 
 
1. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes med smärre tillägg under punkterna 6, 7 och 12.   
 
2. Fyllnadsnominering till nämndens handikappråd  

      Leif Ejderhamn, FUB Stockholm, hälsades välkommen som ny ledamot i 
handikapprådet.  
 
3. Justering dagens protokoll   
Eva Nilsson utsågs att förutom Lars Eriksson justera dagens protokoll. Protokollet ska 
justeras den 12 april.  
 
4. Anmälan av justerat protokoll  
Anmäldes att protokollet från lokala handikapprådets möte den 1 mars justerats den 8 
mars. Protokollet lades till handlingarna.  
 
5. Kallelser 
Kallelser för kännedom till Stadsbyggnadsnämndens handikappråd den 7 och den 20 
mars 2006 lades till handlingarna.   
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6. Protokoll mm 
      Spånga-Tensta pensionärsråds protokoll från den 9 mars lades till handlingarna.  
      Beslutades att sekreteraren påminner berörda tjänstemän att handikapprådet önskar vara 

representerat, genom Eva Nilsson, vid stadsdelens trygghetsvandringarna med BRÅ-
samordnaren, polisen och fastighetsägarna.  

       
 Protokoll från Stockholms kommunstyrelses sammanträden 22 februari och 22 mars 

(protokoll nr 2 och 3) lades till handlingarna. 
       

Utdrag ur Stockholms kommunfullmäktiges sammanträdesprotokoll 6 mars 2006,  
      § 27, ”Motion om omsorgen om de funktionshindrade” (dnr 326-1015/2003) och 

”Motion om bättre villkor för människor med funktionshinder” (utl. 2005:173; dnr 326-
1777/2003) lades till handlingarna. Annika Wedin lånade hela underlaget till 
kommunfullmäktiges beslut för genomläsning. Rådet diskuterade specialskolor kontra 
integrerad undervisning i vanliga skolor för barn med särskilda behov och kom fram till 
att även om integration i allmänhet är önskvärt så är det för vissa funktionshinder 
nödvändigt med specialskolor.   
 
7. Remisser, motioner och medborgarförslag  

      Leif Hagstrand från BoU-avdelningen rapporterade om sitt yttrande över 
revisionsrapporten ”Stadens arbete med elever i behov av särskilt stöd inom 
grundskolan – en uppföljning av tidigare granskning” som kommer upp på SDN den 20 
april 2006. Förvaltningen känner sig i huvudsak inte berörd av den kritik som framförts 
i revisionskontorets uppföljningsrapport. Ordförande i handikapprådet uttryckte oro 
över att brukarna möjligen inte är lika nöjda som förvaltningen med stadsdelens arbete 
med elever i behov av särskilt stöd inom grundskolan. Leif Hagstrand svarade att det 
naturligtvis är mycket viktigt med ett aktivt brukarinflytande och nöjda barn och 
föräldrar. Om brukarna är missnöjda med insatserna har förvaltningen misslyckats. 
Handikapprådet och Leif Hagstrand enades om att det behövs riktade 
brukarundersökningar till denna grupp.  

 
 Ann-Margret Lindström rapporterade kortfattat om sitt yttrande över 

socialtjänstförvaltningens ”Förslag till folkhälsoprogram för Stockholms stad” som 
kommer upp på SDN den 20 april 2006. Förvaltningen är i huvudsak positiv till 
förslaget men anser bland annat att det behövs en viss styrning från stadens sida så att 
förvaltningarna koncentrerar sig på samma målområden inom folkhälsoarbetet. Från ett 
par ledamöter i handikapprådet har uttryckts oro dels att det här blir ytterligare ett 
program som kostar mycket pengar men inte kommer till praktisk nytta ute i 
verksamheterna, dels att förutsättningarna för psykisk hälsa/ohälsa inte lyfts fram i 
tillräcklig omfattning. IFS (Intresseföreningen för schizofreni) har lämnat ett eget 
yttrande till socialtjänstförvaltningen.   

           
     8. Övriga skrivelser 
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      Inbjudan till seminarium 8 maj om elöverkänsligas rätt till ett tillgängligt samhälle 
delades ut.  
 
9. Tillgänglighet  
Ante Hemphälä, avdelningschef inom IoF, handikapprådet beslutade att i stället bjuda in 
Ante Hemphälä till mötet den 7 juni för att berätta hur man arbetar med 
tillgänglighetsfrågorna inom avdelningen . Till samma möte kommer även 
verksamhetschef Gunnel Öhrming, ansvarig för beroendevård och socialpsykiatri, att 
bjudas in.  

      
10. Barnfrågor 
 
11. Bygglov mm 
 
12. Övriga frågor    
Ordföranden rapporterade från möte med Sjukvårdsberedning Stockholm Västerort den 
27 mars. Se bilaga 2. 
Eventuell ändring av sammanträdestiderna efter sommaren ska diskuteras vid nästa 
möte.  
Handikapprådet önskar ett sammanträffande med gruppledarna före sommaren. Rådet 
vill bland annat höra nämndens åsikter om tillgängligheten för döva i förvaltningen, om 
barn med funktionshinder ska gå i specialskolor eller integrerade bland icke 
funktionshindrade elever i vanliga skolor och hur långt planeringen för Spånga centrum 
nått.  
Sekreteraren påminde ledamöterna om stadens seminarieserie för en fördjupning av 
Handikappolitiskt program och delade ut programmen för seminarierna om kultur och 
fritid respektive arbetsmarknad. 
 
14. Balanslistan  
Se bilaga 1. 
 
15. Nästa möte  
Nästa möte i lokala handikapprådet äger rum onsdagen den 3 maj klockan 14.00 på 
Eggeby gård. 
 
 
 
Ann-Margret Lindström 
 
 
Bilaga 
Balanslistan 
Sjukvårdsberedning Stockholms Västerorts direktivunderlag inför budget 2007 
beslutat/daterat 2006-03-22.  


